

Lockington, Elliott (SPAC/PSPC)

From: Lockington, Elliott (SPAC/PSPC)
Sent: March 31, 2020 4:51 PM
To: Roy, Cecely (SPAC/PSPC); Kusnick, Chelsea (SPAC/PSPC); Laycock, Tristan (SPAC/PSPC)
Subject: FW: bilingual intro in the doc attached
Attachments: 2020-03-30-Daily COVID-19 Caucus Calls.docx

Adding Cecely

INTRODUCTION

To begin, I want to thank you all for all the important work you are doing for your constituents. This is an extraordinary situation and you are all helping contain the spread of COVID-19, and keep your constituents up to date on what their government is doing. So thank you and keep up the good work.

As I mentioned in the press conference today, we are aggressively buying in bulk from all available suppliers and distributors. We have secured more than 157 million surgical masks, more than 60 million N95 masks, 1570 ventilators, and enough test kits to enable us to test up to 1 million Canadians.

We are also working closely with the Provinces and Territories to ensure we have strong lines of communication with regards to procurement.

In addition, starting today we will begin reporting weekly on our supply orders so Canadians can track our progress. This will go far in ensuring Canadians confidence that we are on providing the equipment necessary to treat patients and protect our front-line workers.

I want you all to know that we have been working hard to ensure we have the equipment needed, and your questions have driven a lot of the work we are doing. With that, I am happy to take any questions you may have today.

Je veux commencer par vous remercier pour tout votre travail important que vous faites pour vos circonscriptions. Ceci est une situation extraordinaire et vous aide à contenir la propagation de la COVID-19, et mettre vos constituants à jour de ce que le gouvernement fait. Merci encore.

Comme j'ai mentionné à la conférence de presse aujourd'hui, nous achetons activement auprès de tous les fournisseurs et distributeurs disponibles. Nous avons obtenu plus de 157 millions de masques chirurgicaux, plus de 60 millions de masques N95, 1570 ventilateurs et suffisamment de kits de test pour nous permettre de tester jusqu'à 1 million de Canadiens.

Nous travaillons en étroite collaboration avec les provinces et territoires pour assurer des voies de communication solides concernant l'approvisionnement.

De plus, débutant aujourd'hui, nous commencerons à publier chaque semaine un sommaire de nos commandes d'approvisionnement afin que les Canadiens puissent suivre nos progrès. Cela ira loin pour assurer la confiance des Canadiens que nous fournissons l'équipement nécessaire pour traiter les patients et protéger nos travailleurs de première ligne.

Je veux que vous sachiez que nous travaillons pour assurer qu'on a l'équipement nécessaire et vos questions ont motivé une grande partie du travail que nous faisons. Maintenant, je serai heureux de prendre vos questions.

- Elliott
PSPC
Minister Anita Anand
Elliott.lockington@canada.ca

----- Original message -----

From: "Kusnick, Chelsea (SPAC/PSPC)" <chelsea.kusnick@canada.ca>
Date: 2020-03-31 4:49 p.m. (GMT-05:00)
To: "Lockington, Elliott (SPAC/PSPC)" <elliott.lockington@canada.ca>
Cc: "Laycock, Tristan (SPAC/PSPC)" <tristan.laycock@canada.ca>
Subject: bilingual intro in the doc attached